
 

 

 

 

 

 

Hellendoorn, 2 februari 2016 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
        Willem Alexanderstraat 7 
        7442 MA  NIJVERDAL 
 

Betreft: vragen handhaving uitstallingbeleid 

 

Geacht College,  

Toegankelijkheid van het centrum voor iedereen is van groot belang. De openbare ruimte is 

immers van ons allemaal, zowel van mensen die niet zo goed ter been zijn of kampen met 

een lichamelijke beperking en voor winkeliers die het belangrijk vinden om voor hun winkel 

waren uit te stallen en reclame te maken. Beide groepen moeten in redelijke mate van de 

openbare ruimte gebruik kunnen maken. 

In de recente maanden heeft het gehandicaptenplatform, het uitstallingenbeleid aangekaart 

als aandachtspunt bij het masterplan en hebben ook de gezamenlijke themagroepen van de 

Wmo-raad het onderwerp op de agenda gehad. Hierbij zijn door een PvdA lid ook een aantal 

foto’s gemaakt, die de situatie schetsen op het keizerserf (zie volgende pagina en bijlage). 

Nog even buiten de vraag of deze uitstallingen voldoen aan de algemeen plaatselijke 

verordening (die stelt dat uitstallingen binnen 1,5 meter afstand van de winkelgevel moeten 

staan), geven de foto’s een beeld weer van een wat rommelige situatie van uitstallingen. 

Bijvoorbeeld als u let op het rooster in de weg ten opzichte van de winkels.  

Voor blinden kan een dergelijk rooster een praktische looplijn zijn,  ware het niet dat de 

uitstallingen in zeer verschillende formaties en afstanden voor een winkel staan waardoor je 

telkens letterlijk tegen obstakels aanloopt. Voor een grote groep mensen zal dit in de 

praktijk geen probleem zijn, maar voor mensen met een scootmobiel of die blind zijn kunnen 

wij het ons voorstellen dat het lastig kan zijn om zonder een consistente vrije looplijn door 

deze straat te lopen. 

 



 

 

 



 

 

 

Vandaar aan het college de volgende vragen: 

 Bent u het met ons eens dat de huidige situatie een belemmering op kan leveren 

voor mensen met een fysieke of visuele beperking? 

 Is het college bereid om samen met ervaringsdeskundigen (bijvoorbeeld iemand die 

blind is en/of iemand die in een scootmobiel zit) in gesprek te gaan met ondernemers 

over het belang van een vrije looplijn en de in de APV afgesproken afstand van 1,5 

meter te handhaven? 

 Zou het college nadrukkelijk het uitstallingen beleid en de toegankelijkheid mee 

willen nemen in de ontwikkelingen van de grote straat en het centrum? 

Graag krijgen wij antwoorden op onze vragen in de vergadering van de gemeenteraad van 

dinsdag 8 maart 2016. 

Namens de fractie van 

PvdA                       Groenlinks            

Mark Paalman    Dennis op den Dries 

 








